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To:

From: CAC. BE. (EA

Sent: Mon 1/4/2021 11:47:41 AM

Subject: FW: graag reactie: aangepaste formulering beleidsadvies PDS&C19inzake sneltesten

Received: Mon 1/4/2021 11:47:41 AM

@minvws.nl]

Hoi

Maakt iemand annotatie voor het DOC eigenlijk? Wie gaat er naar het DOC?

Zie onder mijn reactie op onderstaand voorstel

@minvws.nl

+31 cIEREDIN

ver:NEEIE (EEE)
Verzonden: maandag 4 januari 2021 12:29

Aan: EBFEY (E (ERED) <BR FE e@minvws.ni>; [EXES BES. (5126)JEEM eminvws.ni>
SRIELY) RIPEN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: graag reactie: aangepaste formulering beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Vanuit A, is de vraag ook wel: wat is hier nu nodig? Want: de werkgevers in deze sectoren kunnen gewoon gebruik maken

van alles wat is klaargezet in spoor 2: sneltesten, instructies/toolkit, richtlijnen, subsidieregeling arboartsen.

Dus voor welk probleem is het voorstel een oplossing?

Groet

@minvws.n

+31 6 ERE

var: EXE 1}. G20) ERE erinvws ri

Verzonden: maandag 4 januari 2021 11:15

@minvws.nl>; IEEE, ESED. (ED) JIEEEDM@minvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: graag reactie: aangepaste formulering beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Dank

Onderstaand de aangepaste tekst zoals ik die in het DOC van morgen wil brengen.
Wie van VWS zit morgen in het DOC? Leggen jullie hier een lijntje mee?

VOORKOMEN VAN UITVALERTSIHITE 1.R.T. BESCHERMING VAN WERKNEMERS

Toelichting:

Het gebruik van sneltesten kan de uitval van personeel verkorten en draagt daarmee bij aan de continuiteit van alle sectoren. Over

de teststrategie heeft het kabinet samenwerkingsafspraken gemaakt met andere partijen. De communicatie ook naar sectoren die

niet een vanzelfsprekende werkrelatie hebben met het Rijk vergt expliciete inzet.

Beleidsoptie:

Geef de vitale sectoren en cruciale beroepen (i.h.b. zorg, onderwijs, kinderopvang, hulpdiensten) bij schaarste voorrang bij het

beschikbaar stellen van sneltesten en communiceer helder over de toepassings(on)mogelijkheden van sneltesten.

Zorg dat deze sectoren goed worden toegerust om zelf op korte termijn sneltestfaciliteiten te organiseren, door oa te investeren

in overdracht van ervaring en deskundigheid via gecodrdineerde (sectoroverstijgende) trainingsfaciliteiten.

Overweeg om de besluitvorming over de inzet van sneltesten in sectoren zoals in de zorg, onderwijs, kinderopvang en
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hulpdiensten, niet bij de werkgevers te laten, maar om hier als kabinet zelf op te sturen, zoals op dit moment wordt overwogen

voor de onderwijssector. Dit gelet op het belang van deze sectoren voor de continuiteit van alle andere sectoren in de

samenleving.

Verantwoordelijkheid uitvoering:

De verantwoordelijkheid voor de codrdinatie van de uitvoering van deze beleidsoptie zou kunnen worden het programmaDG

Samenleving & Covid1l9 ism VWS en de betrokken vakdepartementen. De betrokken vakdepartementen zijn verantwoordelijk

voor de uitvoering binnen de eigen sectoren.

var:IEEEIE. (EES) EEN ins.
Verzonden: maandag 4 januari 2021 11:03

invws n>; EEERH, EXER. (GEE) EERE minvws.n>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: graag reactie: aangepaste formulering beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Dag
De verantworodelijkheid hiervoor NIET bij VWS leggen. Wij helpen, faciliteren en adviseren en kunnen meedenken maar kunnen

dit niet gaan trekken. Wij horen graag wat er nodig is naast alles wat er al is klaar gelegd.
Overigens gaan we al met OCW volop aan de slag.

Verzonden: maandag 4 januari 2021 10:46

GR) EEN mins n>;IEEE (BEY) SEE ninvws.n >aan: IEEEBEER
Onderwerp: graag reactie: aangepaste formulering beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Ha EEE EIEN
Nav onze mailwisseling van gisteren en het telefonisch contact met ERFLY van zonet, hieronder een aangepaste formulering voor beleidsadvies.

Dit beleidsadvies is onderdeel van een eindpresentatie van de opdracht om te kijken naar de continuiteit van sectoren, inzet is dat dit morgen in

het DOC voorligt.
Hoor graag met spoed jullie reacties!

Her,
£12e

VOORKOMEN VAN UITVALE =a aaee=ia==i= I.R.T. BESCHERMING VAN WERKNEMERS

Toelichting:

Het gebruik van sneltesten kan de uitval van personeel verkorten en draagt daarmee bij aan de continuiteit van alle sectoren. Over

de teststrategie heeft het kabinet samenwerkingsafspraken gemaakt met andere partijen. De communicatie ook naar sectoren die

niet een vanzelfsprekende werkrelatie hebben met het Rijk vergt expliciete inzet.

Beleidsoptie:
Geef de vitale sectoren en cruciale beroepen (i.h.b. zorg, onderwijs, kinderopvang, hulpdiensten) bij schaarste voorrang bij het

beschikbaar stellen van sneltesten en communiceer helder over de toepassings(on)mogelijkheden van sneltesten.

Zorg dat alle sectoren goed worden toegerust om zelf sneltestfaciliteiten te organiseren, door te investeren in overdracht van

ervaring en deskundigheid via gecodrdineerde (sectoroverstijgende) trainingsfaciliteiten.

Overweeg om de besluitvorming over de inzet van sneltesten in sectoren zoals in de zorg, onderwijs, kinderopvang en

hulpdiensten, niet bij de werkgevers te laten, maar om hier als kabinet zelf op te sturen, zoals op dit moment wordt overwogen
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voor de onderwijssector. Dit gelet op het belang van deze sectoren voor de continuiteit van alle andere sectoren in de

samenleving.

Verantwoordelijkheid uitvoering:

De verantwoordelijkheid voor de uitvoering van deze beleidsoptie zou moeten worden neergelegd bij VWS ism het

programmaDG Samenleving & Covid19. De betrokken vakdepartementen zijn verantwoordelijk voor de communicatie over het

resultaat van deze uitvoeringsslag met de eigen sectoren.

Verzonden: zondag 3 januari 2021 16:10

2 5.1.2e

512e 1512

5.1.2e

Onderwerp: RE: beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Het is ook van belang om de huidige situatie van de epidemie erbij te betrekken.

Het kan in verband met de besmettelijkere variant die ook in Nederland aanwezig is, nodig zijn testcapaciteit in te zetten om

bijvoorbeeld in het onderwijs grip te houden op het virus en deze variant.

Hiervoor is eerst meer inzicht nodig van de virologen over deze variant en hoe deze variant te beteugelen.

Het kan dus zijn dat hiervoor de komende tijd veel testcapaciteit nodig is om Uberhaupt fysiek onderwijs mogelijk te maken.

Groet,

51.2e

I:NEEI. (EY) JERE iv.
Verzonden: zondag 3 januari 2021 15:53

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

2

De toelichting op de mate van belangstelling van werkgevers kan

5120
of

5120
ad

n sneltesteDaarbij moet wel worden aangetekend dat het loket voor het bestellen va n door werkgevers ergens komende week

formeel opengaat. Maar tot op heden staan er geen initiatieven in de rij, is het beeld. Mogelijk is dat beeld vooral gekleurd door

de signalen VNO NCW en de betrokken departementen in de Taskforce Spoor 2. Hebben jullie andere signalen?

Groet

@minvws.nl

+31 6 IEAIEEEN

Van:BE3E 5:2: |HEE @minvws.ni>
Verzonden: zondag 3 januari 2021 15:32

EE5)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

oN
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Je eerste veronderstelling is juist: beleidsoptie is geplaatst is de context dat werkgevers zelf sneltesten kunnen

organiseren. En dat de beschikbaarheid van sneltesten begin maart op gewenst niveau is.

Signaal dat werkgevers onvoldoende gebruik maken van beschikbare sneltestfaciliteiten heeft mij niet eerder bereikt. Zijn

BE (als de 2 VWS-vertegenwoordigers in dit team) hierop voldoende aangesloten? Wie kan hen/ons hierover

van nadere nfo voorzien?

he: OE)
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 03 jan. 2021 2:47 PM

Daz (ER
Dank voor je reactie.

Alleereerst: in welk kader wordt deze ‘beleidsoptie” precies ingebracht? Welke beleidsopties zijn er nog meer?

Dan inhoudelijk heb ik een vraag bij de eerste alinea:

“Het gebruik van sneltesten kan de uitval van personeel verkorten en draagt daarmee bij aan de continuiteit van alle sectoren.”

Is deze passage gebaseerd op de aanname dat wanneer personeel met klachten zich kan laten testen bij door een

werkgever zelf georganiseerde sneltestfaciliteit, deze een snellere testuitslag beschikbaar heeft dan bi) de GGD-

teststraten, zodat iemand bij een negatieve testuitslag gewoon kan blijven doorwerken? Klopt dat? Alleen dan kan ik hem

namelijk plaatsen.

(NB Mocht er ook een andere aanname achter zitten, namelijk dat sneltesten de quarantaine zouden kunnen vervangen,

dan wijs 1k graag op het laatste OMT advies waarin hier zeer terughoudend op wordt geadviseerd.)

Verder lees 1k 1n de beleidsoptie dat er zolang er schaarste 1s er voorrang wordt gegeven aan de vitale en cruciale

sectoren/beroepen bij het toedelen van sneltesten. Ik vraag me af waar dit vandaan komt: er is immers momenteel geen

sprake van schaarste, integendeel: het ontbreekt eerder aan inititiatieven van werkgevers om zelf sneltestfaciliteiten te

organiseren met behulp van de in spoor 2 beschikbaar gestelde faciliteiten. Het Lijkt erop dat werkgevers de afgelopen
periode gebruik hebben gemaakt van de verbeterde doorlooptijden bij de GGD en van commerciele teststraten.

Graag verheldenng.

Wat betreft communicatie en informatie aan de verschillende genoemde sectoren: daarvoor kijk ik even naar mijn

collegae en BE
Ik heb de indruk dat er vanuit spoor 2 eea is gecommuniceerd, dat kan ongetwijfeld altijd effectiever. Als er intensievere

samenwerking met deelsectoren zou moeten worden opgezet 1s dat lijkt me iets waar andere departementen een actievere

rol in zullen moeten gaan spelen.

Groet

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
+316

@mimvws.nl
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEaE i512 | @minvws.nl>

Datum: zondag 03 jan. 2021 12:29 PM

IEBE EEE ums EE EI EE EEis.EE BES.GE
minvws.nl>

BE - BD/DGC-19 @minjenv.nl>

Onderwerp: RE: beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

+aIEEE
Ook j1j een heel goed en gezond 2021 gewenst! Hoop dat je goede weken hebt gehad.
Mbt onderstaande vraag: die is nog steeds actueel, ik hebjERERgnIEE it telefonisch kunnen bereiken.

Hoor graag zsm jullie reactie op of onderstaande formulering. Inzet dat dat eindversie met oa deze beleidsoptie morgen
begin van de middag wordt verstuurd tbv bespreking in DOC van 4 of 5 januari.
Morgenochtend even bellen?

He (IEPs goed voor jou om te weten datBEE EE itPDC19 hebben meegekeken.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zaterdag 02 jan. 2021 3:35 PM

Asn: FEES] [E (BE) IERIE 0 minvors n>, EKER IE EE ins.o> IEE. ENE, EDD
CARCI Oinvws.nl>

Kopie: IESE BE]. - 50/DGC-19 JERE Gninjenval>
Onderwerp: RE: beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Hallo BEER
Beste wensen voor 2021!

Ik heb deze mail aan mij voorbij laten gaan gezien je laatste zinnen. Zou nog graag even de stand willen weten voordat er iets in

het DOC ligt waarop wij niet hebben geadviseerd.
Groet

@minvws.nl

+31 ¢IEE

Van:BEE (512: JEM eminvws.ni>
Verzonden: maandag 21 december 2020 12:34

@minvws.nt>; [EXER (5 BE (NEED)JERE© minvws.ni>
@minjenv.nl>

Onderwerp: beleidsadvies PDS&C19 inzake sneltesten

Ha ENE en IEEDN
Zoals jullie weten kijken we vanuit het programmaDG S&C19 oa naar de mogelijkheden om de continuiteit van vitale sectoren en

cruciale beroepen (zoals bv onderwijs, kinderopvang, zorg, openbaar vervoer en distributiecentra) te borgen. Belangrijke
factoren die bijdragen aan deze continuiteit zijn vanzelfsprekend de beschikbaarheid van (asymptomatische) sneltesten en de

prioritering bij het vaccineren van het gezonde deel van de bevolking. Voor wat betreft het sneltesten willen we in het DOC van 5

januari de volgende beleidsoptie inbrengen:

‘Het gebruik van sneltesten kan de uitval van personeel verkorten en draagt daarmee bij aan de continuiteit van alle sectoren.

- Geef de vitale sectoren en cruciale beroepen (ihb zorg, kinderopvang, onderwijs en hulpdiensten) zolang er schaarste is

voorrang bij het beschikbaar stellen van sneltesten en communiceer helder over de toepassings(on)mogelijkheden van

sneltesten.

- Zorg dat alle sectoren goed worden geinformeerd en betrokken bij het uitwerken van de samenwerkingsafspraken over
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de teststrategie.

Overweeg om de besluitvorming over de inzet van sneltesten in het onderwijs, kinderopvang en zorg niet bij de

werkgevers te laten, maar om hier als kabinet zelf op te sturen, gelet op het belang van deze sectoren voor de

continuiteit van alle andere sectoren in de samenleving. Dat geldt ook voor bv meldkamers, waar medewerkers van

verschillende hulpdiensten samenwerken’.

Vraag azn jullie: hoe kijken jullie aan tegen de formulering van deze beleidsoptie: helpt dit jullie (of juist niet), zou de

formulering iets moeten worden aangepast om beter aan te sluiten bij de VWS-aanpak, etc?

Hoor heel graag jullie reactie op deze beleidsoptie!BEd: gezien de afwezigheidsassistent van ga ik ervan uit dat het

handig is als wij hierover even contact hebben Ik bel je vanmiddag of morgen hierover.

i


